
 
 

Møtereferat - 06.11.23 
Kl. 15.45 - 18.45 

 

Navn  Innk
alt  

Til 
stede 

Marwa Shirin Khan – 2.året Melhus videregående -nestleder x  

Marie Nordhaug Lyngen – 10.klasse Lundamo ungdomsskole X x 

Jørgen Raphaug Teksten – 10.klasse Eid x x 

Savannah Lie Bredesen –10.klasse Øya ungdomsskole x x 

Magnus Wolden – 9.klasse Lundamo x x 

Ida-Jannie Knubben Midtflå – 9.klasse Eid x x 

Torgrim Engan Eide – 9.klasse Gimse ungdomsskole x x 

Oliver Langørgen - 8.klasse Gimse u x x 

Kristin Johnsen -veileder/ansvarlig   X  x 

   

Ansvarlig møteinnkalling neste møte:    

 

Tema/gjennomgang Konklusjon Ansvar 

Oppfølging av 
saker/referat  

Legg det inn i årshjulet. 

 

Den som har møteansvar, fører inn i årsrapporter 
under møtet. 

 

Oppdater nettsiden til 
UR på Melhus kommune 

 

Kristin ser på dette. Kristin 

Velkommen til Oliver 
Langørgen 8b, 
representant fra Gimse 
ungdomsskole. 

Legges til i de ulike gruppene og får info om 
timelister osv. 

Marie 



Gjennomgang av siste 
referat og oppfølging av 
saker. 

Gjennomgått Marie 
og 
Marwa 

Kl.16.15 Økonomisjef 
Svein-Erik Bjerkan 
kommer og orienterer 
om budsjettet til 
kommunen. 

Egen presentasjon ligger på Teams. 

Orientering om prosessen: Rådmannen legger frem 
ett forslag til budsjett og politikerne vedtar dette 
etter å ha diskutert i sine grupper. Legges frem i 
Formannskap 21.nov og Kommunestyret 
12.desember. 

Kommunen kan ikke ha flere kostnader enn 
inntekter –budsjettet må gå i 0. Kostnadene i 
kommunen går opp pga høye renter/renteoppgang 
mens inntekten til kommunen går ikke opp. 
Budsjettet må fortsatt gå i 0 så ting må prioriteres 
litt annerledes.  

Diskusjon: 

Driftsbudsjettet foreslått nye tiltak i oppvekst og 
kultur.  

Barnehageprisene går ned med 1000,-kr pr mnd har 
regjeringen bestemt –en maxpris. 

Bygg og Eiendom – generell mail om diverse sendes 
Bygg og Eiendom. 

 

 

Rangere søknader: 
Tilskudd til inkludering 
av barn og unge. 

Sakspapirer er ikke tilgjengelig så saken må utsettes.  

Referat fra konferanse og 
videre arbeid med STOPP 
HATPRAT.  

 

 

Det er ønskelig at vi arrangerer workshop i skolene 
om hvordan vi snakker til hverandre jmf det de har 
lært på samlingene. Dette kan være ett 
samarbeidsprosjekt med elevrådene. 

Det er ønskelig med ett opplegg for 8.og 9.trinn som 
kan kjøres gjennom Goosechase. Torgrim sjekker hva 
Goosechase koster, om vi må ha egen lisens. Ida og 
Magus skal på Utøya i helga for å bli ambassadører 
for Stopp Hatprat.  

Torgrim 

Ida-
JAnnnie 
og 
Magnus 

Status på sponsorløp  

 

Det blir sponsorløp på Eid –hele ungdomsskolen. 
Melhusbanken sponser med 5000.  

Ida-
Jannie 

Oppdatering av 
kakebokssalg og 
vervinger. 

 

Følg opp vervingene og sjekk om de har fått det til. 
Kontonr beløpet skal inn på er: 4212 25 45347 
Venneforeningen. 

Kristin bestiller kakebokser i morra –ettersalg frem 
til 27.november. 

 

 



Videre arbeid med 
seksualundervisningen – 
Litt om sex og sånt 
dagen. 

Referat fra møtet med helsesykepleierne og 
elevrådsrepresentantene gjennomgås. Det må 
mailes til skolene og hører hvilke planer de har 
rundt sekualundervisningen rundt uke 6. 

 

 

   

Planlegge arbeid med 
Ungdata undersøkelsen. 

Alle informerer på hver sin skole om Ungdata. Det 
må lages ett manus i Teams – Marie lager ett dok så 
må alle skrive på dette og det skal være ferdig til 
18.desember møtet.  

Marie 

Avklar å innkall til møte 
med ordfører om 
budsjett og våre innspill 

Ønsker penger til Leik hockey for å oppgradere 
hockeybanen. Få på plass mer ressurser/lønn til 
flere ansatte i fritidsklubbene. Penger til aktiviteter i 
klubben.  

Ny kinomaskin -gjør kinoen mer attraktiv med 
kinokiosk.  

Mer utstyr i kulturskolen. Noe må endres i 
kommunalt nett –for dårlig. IT utstyret på skolene er 
for dårlig. 

Nye stoler på skolene. Penger til sommerjobb for 
ungdom og lavere aldersgrense.  

Mer penger til kunst og håndverk i skolen. 

 

 

 

Representanter til 
Brukerutvalg for 
kollektivreisende. 

Ida Jannie Midtflå er Ungdomsrådets representant. Ida-
Jannie 

Tildeling av halltid Hvem kan kontaktes om dette og hvilke regler 
gjelder. Kristin undersøker. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


